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Dotazník k předběžné tržní konzultaci „Služby dotačního managementu“ 
  
1. Jakou formou kromě hodinové sazby je Vaše společnost oceňována za poskytování 

veškerých služeb spojených s komplexním dotačním managementem obce a výkony 
činností manažera projektů? 
1.1. V případě, že je Vaše firma oceňována za služby spojené s komplexním dotačním 

managementem obce hodinovou sazbou, je tato sazba proměnná např. různými 
fázemi projektu, nebo omezená maximálním počtem hodin pro jednotlivé fáze 
projektu aj.? 

 
Odměna za poskytované služby je stanovena pevnou cenou nebo cenovým paušálem na 
základě velikosti a komplikovanosti projektu, náročnosti dotačního titulu a s tím 
související předpokládané časové náročnosti každého konkrétního projektu. Smluvní 
cena je pak stanovena jako maximální a nepřekročitelná. 
 

2. Kolik dotačních projektů Vaše společnost ročně průměrně registruje do operačních 
programů? 
 
Množství dotačních projektů se liší v závislosti na poptávce v daném roce, resp. na 
množstvích výzev operačních programů, které se v daném roce vyhlašují. Pakliže 
bychom brali průměr za poslední 4 roky, kdy byly podávány projekty do OP 2014+, se 
tento roční průměr pohybuje kolem 40 projektů. 
 

3. Kolika dotačním projektům z celkového obejmu dotačních projektů, jenž Vaše společnost 
zpracovává, je průměrně přislíbená dotace, resp. vydáno rozhodnutí o poskytnutí 
dotace? 
 
Jedná se o velmi složitou otázku, neboť úspěšnost projektů mimo jiné závisí na atraktivitě 
daného dotačního programu, kdy z některých výzev je pokryto 100% podaných projektů, 
jindy je zájem ze strany žadatelů tak výrazný, že poptávka ze strany žadatelů 
několikanásobně převyšuje disponibilní finanční alokaci a šance na úspěch je tak 
násobně nižší. Proto je obtížné stanovit jakýkoliv průměr, resp. úspěšnost a naše 
společnost, i když jsme přesvědčeni, že míra úspěšnosti je v našem případě v porovnání 
s konkurenčními společnosti velmi vysoká, se tímto ukazatelem neprezentuje, mimo jiné i 
proto, že prezentace jakékoliv míry úspěšnosti je v podstatě neověřitelný údaj, který 
vždycky může vzbuzovat pochybnosti o pravdivosti. 
 

4. Kolik dotačních projektů průměrně je dodavatel schopen zpracovat za 10 let? Za projekt 
v této otázce považujeme úspěšný proplacený projekt (tzn., je tomuto projektu přislíbená 
dotace např. rozhodnutím o poskytnutí dotace). 
 
Z našich zkušenosti jsme během jednoho roku schopni zpracovat až 60 projektů, tzn. že 
během 10 let je možné uvažovat až o 600 projektech. Opět je zde potřeba upozornit, že 
není možné tento údaj jakkoliv paušalizovat, neboť každý projekt je specifický a vyžaduje 
různou míru náročnosti na přípravu. 

 
     V Ústí nad Labem dne 30. 12. 2020 

 




